
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Raadsronde 

Onderwerp  Bedrijfsplan begraafplaats Tongerseweg  

Datum Behandeling  12-12-2017  

Portefeuillehouder  Wethouder Willems 

Aanwezig  Woordvoerders en overige raadsleden (totaal 11); de wethouder;  3 burgers op de 
publieke tribune; en enkele ambtenaren.  

Woordvoerders  De heren Sabel (SPM), Mulkens (D66), Pauly (Pvda), Vrehen (MV), Kamel (SP), 
Noteborn (VVD) 
De dames Korsten (GroenLinks), Van Loo (CDA), Meese (PVM), Nuyts (LPM) 

Voorzitter  Dhr. Severijns   

Secretaris  Dhr. Golsteijn  

Samenvatting en 
afspraken  

De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en benoemt de parallelle 
sessies. Vervolgens geeft de voorzitter alle woordvoerders om beurt de gelegenheid 
om een bijdrage te leveren.  
 
De woordvoerders van SPM, D66, SP en VVD geven in de eerste termijn aan geen 
opmerkingen te hebben. Vanuit PVM worden een aantal vragen gesteld, onder 
andere aangaande de door een ondernemer ingezonden brief. Het CDA verwijst 
naar de informatieronde van 28 november en het feit dat er nu een 
informatiebijeenkomst met bewoners is gepland na deze raadsronde. Het CDA stelt 
voor om een extra raadsronde te plannen. Ook heeft het CDA signalen ontvangen 
dat niet alle bewoners een uitnodiging hebben ontvangen voor de 
informatiebijeenkomst. De Pvda stelt een aantal vragen onder andere aangaande 
het herdenkingsbos en gepaste evenementen. Voorts wijzen zij op het 
besluitvormingsproces in relatie tot de informatiebijeenkomst. De PvdA stelt voor om 
het presidium te verzoeken tot een extra raadsronde, mocht dat na de 
informatiebijeenkomst nodig blijken te zijn. MVP wijst ook op een extra ronde en 
vraagt daarnaast aandacht voor de bereikbaarheid. PVM opteert ervoor om eerst in 
gesprek te gaan met de buurt, om vervolgens te bekijken hoe we verder gaan in dit 
traject. LPM maakt een aantal opmerkingen aangaande de plannen voor de 
begraafplaats en geeft aan deze ronde als voorronde te beschouwen. LPM verzoekt 
voor een extra raadsronde. 
 
Naar aanleiding van de vragen en opmerkingen reageert de wethouder (met 
ambtelijke ondersteuning), waarbij hij aangeeft dat al twee maal met bewoners is 
gesproken en hij geen heil ziet in een extra raadsronde. Meerdere partijen reageren 
op de beantwoording van de wethouder ten aanzien van de informatiebijeenkomst 
en de eventuele extra raadsronde. Hieruit volgt de vraag of er ruimte is voor een 
extra raadsronde, waarop de wethouder aangeeft dat een week schuiven mogelijk 
is, maar dat nu het momentum is en hij het voorstel voor maart wenst af te ronden. 
De voorzitter geeft aan dat er agendatechnisch een mogelijkheid is om op 16 januari 
2018 een extra raadsronde te houden, welke dan wel voor een aantal 
woordvoerders samenvalt met andere rondes. De voorzitter concludeert dat het 
raadsvoorstel thans niet rijp wordt geacht voor besluitvorming in de 
raadsvergadering. Er zal een voorstel aan het presidium worden gedaan om een 
extra raadsronde in te plannen, bijvoorbeeld op 16 januari 2018, waarna 
besluitvorming in de raad van 30 januari mogelijk kan plaatsvinden 
De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

Toezeggingen  n.v.t. 



 

 

 

 

 

 

Rondebriefje Raadsronde 

Onderwerp Bedrijfsplan begraafplaats Tongerseweg 

Datum 12 december 2017 

Portefeuillehouder Wethouder Andre Willems 

Programmanummer 13  Beheer Openbare Ruimte 

Behandelend ambtenaar E. Kaptein  
Telefoonnummer: 06.27850760  
erik.kaptein@maastricht.nl 

Doel van de bijeenkomst  Aan het einde van de bijeenkomst is de besluitvorming voorbereid, zodat de 
raad in een raadsvergadering een besluit kan nemen over het nieuwe 
bedrijfsplan en het bijbehorend krediet voor de omvorming, exploitatie en het 
beheer van de begraafplaats Tongerseweg.  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De raad besluit over het beschikbaar stellen van een krediet groot 620.000 
Euro (MJIP) om de begraafplaats om te vormen en het achterstallig onderhoud 
weg te werken.  

Verloop voorgaande 
proces 

Op 5 april 2016 vond een stadsronde plaats om te komen tot nieuwe 

beleidsuitgangspunten voor de begraafplaats. Daarvoor waren 

uitvaartondernemers uitgenodigd en aanwezig. Op basis van de 

beleidsuitgangspunten vond een Europese aanbesteding plaats om 

marktpartijen te interesseren om in de begraafplaats te investeren. Na sluiting 

van de inschrijvingstermijn in januari 2017 bleken er geen marktpartijen te 

hebben ingeschreven. De raad werd hierover per raadsinformatiebrief van 21 

maart 2017 geïnformeerd. Daarna is gezocht naar oplossingen voor een 

duurzame levensvatbare exploitatie onder gemeentelijke regie. Deze 

oplossingen zijn beschreven in het door het college vastgestelde nieuwe 

bedrijfsplan. Kern is het omvormen van de traditionele begraafplaats tot een 

multifunctioneel rouw- en gedenkpark, dat beter aansluit op de vragen uit de 

markt. Als resultaat van de onlangs gehouden informatieronde. Op dinsdag 28 

november jl. werd door de wethouder toegezegd: een communicatieplan voor 

de buurt dat hij met de raad zal delen, het betrekken van de werkgroep 

toegankelijkheid bij de renovatie van paden door hen uit te nodigen voor 

ambtelijk overleg en inzicht in de gratis(?) kosten van asverstrooiing bij 

crematoria.     

Inhoud  In het kader van het nieuwe bedrijfsplan zullen de volgende maatregelen 

worden uitgevoerd:  

-  de omvorming en renovatie van paden en groenvoorzieningen;  

-  verbetering informatievoorziening en bewegwijzering;  

-  uitbreiding van de begraafplaats voor as bestemming;  

-  uitbreiding voor nieuwe Islamitische - en Armeense graven;  

-  de aanleg van een herdenkingsbos.  

Daarbij zal de begraafplaats een meer natuurlijk karakter krijgen en vaker 
opengesteld worden voor (gepaste) evenementen, zoals kunsttoepassingen en 
culturele activiteiten. 
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Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Besluitvorming voor te bereiden aangaande het bedrijfsplan en de 
voorgenomen werkzaamheden om te komen tot een gezondere exploitatie van 
de begraafplaats. 

Vervolgtraject Na beschikbaarstelling van de benodigde budgetten zal de uitvoering ter hand 
worden genomen en zal het bestemmingsplan voor uitbreiding van de 
begraafplaats via de reguliere procedure worden gewijzigd.  

 

 
 


